
NA DOBROVI
Srečanje osnovnošolskih folklornih skupin

V petek 10. junija 1983 je bilo na Dobrovi ie 6.
srečanje osnovnošolskih folklomih in plesnih sku-
pin. Nastopi/e so folklorne in plesne skupine iz: OŠ
Vič, OŠ Horjul, OŠ Marjan-Novak-Jovo, OŠ 7.
maja Dobrova, OS Preserje in KUD France Preše-
ren iz Gotteburga.

Poleg teh osnovnošolskih skupin pa so v progra-
mu nastopi/e še ičlanske folkiorne skupine iz HOT-
jula, Vnanjih Goric in Dobrove. V programu so
bili zastopani plesi iz vse Sloveni/e, ki so jih posa-
mezne članske skvpine predstaviie na dokaj visoki
ravni, prav ruč pa niso za njimi zaostajale nekatere
pionirske /oiktorne skupine - denimo iz OS Hor-
jul.

Bilo nam je zelo všeč, da se lolklorna dejavnost
na osnovnih šolah čedalje bolj uveljavlja.

Takšnih in podobnih srečanj bi a v bodoče želeli
še več, je bila skupna želja nastopajočih in malo-
številnih gledalcev po končani prireditvi. Rad bi še
malce predstavil delovanje folkloristov iz Dobrovfe.
Folkloma skupina KUD Dolomiti iz Dobrove v
prihodnjem letu praznuje 20. obletnico svojega de-
lovanja. Pravzaprav je bila folkloma sekdja usta-
novljena v osnovnošo/siem merilu še v letu 1962;
pod okriljem KUD Dolomiti pa je prišla dve /eti
pozneje v 1964... Od takrat se je v njenih vrstah
zvrstilo ie mnpgo plesaJcev in plesalk.

In kakšen je utrip v skupini danes?
Skvpina irpa svoje moči iz bivših osnovnošolskih

pjesateev, saj ima osoovnošolska foUdora na Do-
brovi lepo tratSdjo in trenutno plešejo v OŠ 7.
maja pioniiji in pionirke v dveh, starejši pkmirji in
mladinti pa v eni sekdji.

Članska skupina šteje trenutno okrog 25 članov,
Jd bolj aU manj aktivno sodelujejo na vajah in na-

sttipih. Za koreografijo in učenje novih plesov se-
daj že kar nekaj let skrbi Sašo Gale, fa' je drugače
član akademske foikJorae skupine »France Ma-
rolt«. Poleg tega je Sašo tudi naš ansatnbel, ki nam
igra na vajah, na nastope pa navadno pripelje še
kakšnega prijatelja s tambuiico ali klarinetom, ka-
kor pač zahteva narava ptesov. Lahko se tudi poh-
valimo, da smo v letošnji sezoni (od septembra do
danes) imeli že okiog 20 nastopov. Med dnigim
smo nastopah v Cankarjevem domu 6b 70. obletni-
ci Plutala, na srečanju folklomih skupin v Šentjo-
štu; zelo radi pa se spominjamo tucfi nastopa pred
dnevi na Gospodarskem razstavišču za invalide, ki
so prišli s sončnim vlakom v Ljubljano.

V takorekoč »žeJeznem« repertoar/u naše sJcupi-
ne imamo gorenjske piese, dolenjske p/ese, nekaj
inačic prekmurskih in belokrajinskih plesov; znamo
pa še nekaj plesov za katere nimamo narodnih noš.
To so: slavonski ptesi in bosanski »giamoč«.

. Za prihodnje leto imamo v načrtu nakup noš iz
Rezije, saj bi s tem, ko bi zaplesali primorske ple-
se, imeli pokcit ves stovenski prostor. G/avna ovira
našega delovanja je denar, ker ga j'e premaio.
Praktično si moramo ves denar za nakup potrebnih
reči zaslužiti satni. V ta namen smo pripravili par
veselic, nekaj denarja pa smo dobili tudi od nasto-
pov. Vendar pa je lega denarja mnogo mnogo pre-
roaJo, ker so noše tako strašansko drage, da bomo
z vsem denarjem kolikor ga imamo lahko kupili h
dve gorenjski noši in ene škornje. Vseeno pa upa-
mo, da bomo prihodnje ieto na nastopu v počasti-
tev 20. obletnice delovanja, že lahko zaplesali rezi-
janske piese v novih nošah.
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